
PROTOKÓŁ NR 48/14

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 8 września 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:0o.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch.

Porządek obrad:

1. Wyjazd na stadion w „remoncie”.

2. Wyjazd na osiedle Wojków.

3. Wnioski.

Ad. 1   W związku z trwającymi końcowymi robotami przy budowie trybun na stadionie miejskim,

K.R. udała się na miejsce budowy.

Uwagę radnych zwrócił fakt braku barierek ochronnych przy zakończeniu trybun.

Barierki te służyłyby kibicom stojącym do oparcia, również w miejscu oddzielającym pierwszy sektor trybuny

od skarp zielonych które są przy trybunach również winna być barierka na wysokości 75-80 cm.

Od strony szatni przęsła ogrodzeniowe winny być usytuowane odwrotnie, to znaczy ostrym zakończeniem w

dole.

Ad. 2  Następnie komisja na prośbę mieszkańców (wielokrotne skargi ustne) udała się na osiedle

Wojków na ul. Wojska Polskiego (…).

W budynku tym przecieka dach. W mieszkaniach tak jak na pierwszym jaki i na drugim piętrze widoczne są

skutki zalewania.

Podczas deszczu zamakają lokatorom meble przez zalane sufity które są zdewastowane dostają się do domu

robactwo (szerszenie).

Dach  wymaga  generalnego  remontu.  Niebezpiecznym  dla  zdrowia  i  życia  jest  fakt  zalewania  instalacji

elektrycznych.

Obróbki  wymaga komin przy którym się  leje woda podczas opadów. Mimo że  na strychu stoją  naczynia

(miski, wiadra, kotły) nie chroni to przed szkodami spowodowanymi dziurawym dachem. 

Podobna sytuacja jest na ul. A-Go Maja (...) 

Tu dochodzi problem braku drzwi (bramy) wejściowej do nieruchomości co skutkuje tym że z korytarza robi

się miejski szalet.

Dach jest dziurawy, ze strychu nie można korzystać gdyż grozi to zapadnięciem się podłoża (podłogi).

Strop na korytarzu na piętrze podparty został dwiema belkami. Taka prowizorka nie załatwia problemu.
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Na tym posiedzenie K.R. zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna po wizycie na stadionie podczas wykończenia budowy trybun stwierdza że brak

barierek  ochronnych  w  miejscu  oddzielającym  sektor  od  zielonej  skarpy  oraz  w  miejscu  oddzielającym

trybuny u góry, tworzy niedokończenie pracy nad tak kosztowną inwestycją. Wnioskujemy aby wykonawca w

zamian za metalowy sprzęt (odpadki) które spieniężył zamontował takie barierki. Przęsła ogrodzeniowe od

strony szatni winny być osadzone odwrotnie, ostrym zakończeniem do ziemi.

2. K.R. wnioskuje za pośrednictwem Pana Burmistrza do ZEZK-u, aby w miarę środków zabezpieczyć

dach przy ul. Wojska Polskiego (…), i przy ul. 1-Go Maja (…).

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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